
                                              Protokoll från styrelsemöte i Upplands Golfförbund  
 
   Nr 7/2023, 2023-05-17 
 

Kallade: 
Ordinarie ledamöter: Martin Söderberg, Ordförande (MS) 
  Björn Frånlund (BF) 
  Martin Gavelin (MG) 
  Stefan Bergström (SB) 

Jacob Remon (JR)   
   
Frånvarande ledamöter: Anders Strand (AS) 

Olle Rosenberg (OR) 
Ulf Pettersson (UP) 

 
Adjungerad:  Jan Östman (JÖ) 
 
Inbjuden:  Anders Lindblad (TL Eckerölinjen) 
   
   
 
Tid:   17 maj kl 18:30 – 20:45 
Plats:  Upsala Golfklubb 
 
7.1    Mötet öppnades av ordförande   

 
7.2  Dagordningen godkännandes   

 
7.3   BF valdes att justera dagens protokoll   

 
7.4  Föregående protokoll    
  - 6/2023 
 
7.5  Rapporter 

Ordförande  
    
- Deltog i Förbundsmötet. Handlingar utskickade 
- Har besökt och bokat 12 klubbar. Några kvar. 

Rapport vid Ordförandekonferensen 
 

 

Glöm inte VP 2023:  
UGFs prioriteringar för 2023 

 
 

• En särskild satsning på ungdomar – både flickor och pojkar, bredd och elit 
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• Stärka golfens ställning i samhället – arbeta aktivt i projektet Golfnyttan i samhället  

• Fortsatt arbete med miljöcertifiering, GEO- certifiering, av distriktets klubbar 

• Kompetensutveckling av ledare, förtroendevalda och anställda i klubbarna 

• Verka för att distriktets banor uppfyller rimliga säkerhetskrav  

• Granska och uppdatera funktionärsregistret i GIT över ansvariga personer för 
verksamheten 

• Att UGFs styrelse gör forsatta klubbesök i klusterform digitalt under 2023 

• Utbilda distriktsdomare 

• Att ha en informativ hemsida 

• Utbilda klubbarna vad gäller regel- och handicapärenden, handicaprevision samt 
disciplinfrågor 

 
 

7.5.1   Tävling    MG 
     

• Deltävling 1 av Eckerölinjen är spelad. 29 lag till start. Deltävling två fulltecknad. 64 
lag. Totalt 171 lag anmälda. Mål 200. OoM listan bifogas. 

• Seriespelsindelningar och spelplatser justerat klart. Blev lite förändringar efter 
anmälningstidens utgång, samt lite efteranmälningar (tog lite tid att få klart med flytt 
av spelplatser). Slutgiltliga programmet publicerat på hemsidan. 

• Första seriespelsomgången upplagd i GIT och öppen för anmälningar (spelas den 
28/5) 

• DM flyttat från Upsala till Edenhof 

• Tävlingsledarutbildning och regelutbildning genomförd på Arenahotellet. Totalt ca 10 
deltagare. 

• Uppstartsträff för tävlingsledare och domare genomfördes den 14:e på Älvkarleby 
GK. 

• Tävlingsledarutbildning och regelutbildning inplanerad för Enköpings GK 

• Till Eckerölinjen golftour är det till dags dato 174 anmälda deltagare. Föra tävlingen 
spelades lördagen den 13 maj på Enköpings GK. Vid tävlingen var det bristfällig 
information från och om tävlingens sponsor. 

• Önskemål har framförstas att seriespel även ska ske i spelformen matchspel. Frågan 
hänskjuts till hösten planeringsmöte inför nästa säsong. 

• Systemet för digitala scorekort är inte färdigutvecklat, många problem återstår för 
SGF att lösa. 

 
 

     
7.5.2   Junior/Elit   AS 
   

• Jag har deltagit på ett möte med Tjej Ansvariga i Sverige,  
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• Första Rajder Kopp spelades i helgen på Upsala GK, mycket bra anordnat. Vore 
önskvärt att en rapport om tävlingen läggs ut på UGF’s hemsida. 

• Första Svenska juniortouren div 3 spelades på Johannesbergs GK. 
 

• Kommande helg är det Upplands Junior Tour på Wattholma GK 
 

• Fått fler önskemål från barn och ledare att vi ska ha fler juniortävlingar,  
förslag för kommande år att det är ett krav att alla klubbar ska ställa upp med bana 
för minst 1 tävling för juniortävlingar som anordnas av förbundet, tex rajder kopp, 
Upplands juniortour samt kanske scramble och andra tävlingar för dom mindre. 
 

• Utskick till ca 2000 juniorer är gjort med info om Summercamp, Rajder kopp och 
Upplands Juniortour 
 

• 17 st vid dagens datum anmälda till summercamp ser över möjligheten att utbilda 
flera GL1 instruktörer tillsammans med Lisa Häggkvist. 

 
7.5.3    Senior   BF 
   
 
 Kommittén har haft ett möte sen sist, 17/4 
 Anteckningar från mötet bifogas. 
 

• Seniorernas tävlingsledarmöte på Arena hotellet lördagen den 6 maj genomfördes 
som planerat. 33 personer (inkl. 7 Seniorkommitté medlemmar) deltog från 16 
klubbar. 4 timmars genomgång av hur vi vill att seriespelen skall genomföras ute på 
våra klubbar. Jätteroligt att så många kunde deltaga, väldigt positivt respons under  
och efter mötet. 
Även vi i kommittén fick lite nya idéer vad vi kan förbättra i vårt sätt  
att informera bl.a. 

• Tisdag den 16 spelades första omgången av seniorernas seriespel. 

• Första Old Members tävlingen spelas den 23 maj på Söderby. 

• GolfUppsala planerar att använda "digitala scorekort" det blir spännande  
att se hur det kommer att fungera. 

• Nästa möte för kommittén är planerat till 25 maj. 
 

  

7.5.4 Regler/Hcp    SB 
    

• Vi har haft en träff i slutet av april med uppföljning av provet och rett ut de frågor som fått 
flest fel svar. 

• Alla tävlingar är bemannade med domare, någon eventuell dubblering kan komma i fråga. 
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• Återstår genomgång av lokala regler för distriktets golfbanor. 

• Träff genomförd tillsammans med tävlingsledarna den 14/5 hos Älvkarleby GK. 

 

 
7.5.5   Kommunikation/Marknad  UP
  
   

  
 

  
 
Beslut: att kontaktmail länkas vidare till MG och BF 
 
7.5.6  Bana/Miljö   OR 
  
    
Protokoll och rapport från möten 19 april och 22 april bifogas. 
 
7.5.7    Juridiska   ON 
     
Ingen rapport. 
 
7.6    Ekonomi   JÖ 
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7.7  Övriga frågor 
 
Problem har uppstått med efterlevnaden med juniorsamarbetet gällande gratis greenfee. 
GolfUppsala upplever att överenskommelsen missbrukas.  
MS kontaktar klubben och föreslår att de gör som ArlandaStad, dvs erbjuder spel på endast 
en av sina banor. 
 
Beslut: att inte i dagsläget vidta några förändringar, utan att i stället vänta till efter 
säsongen och då göra en utvärdering. 
 

Balansärenden 
 

1. Inget. 
 
7.8 Nästa möte 

- 14 juni med golfspel – 9 hål.  
 
7.9  Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
Vid protokollet: 
 
Stefan Bergström 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Björn Frånlund   Martin Söderberg, Ordförande 


